

မင်္ဂလာပါ!

WORKNET DUPAGE

မှ ကြိုဆိုပါတယ်

ကျွန်ုပ်တို့က ဘယ်သူတွေလဲ

ကျွန်ုပ်တို့က အီလီနွိုက်ပြည်နယ်၊ DuPage ကောင်တီ၏ လုပ်သားအင်အား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးရုံး ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အဓိကရည်ရွယ်ချက်များမှာ အလုပ်အကိုင်ရှာဖွေသူများကို အရင်းအမြစ်များ၊ အလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေး နည်းလမ်းများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ဒေသတွင်း စီးပွားရေး၏ လိုအပ်ချက်မြင့်မားသောနေရာများတွင် အလုပ်လုပ်ကိုင်ရန်အတွက် လိုအပ်သော လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုများနှင့် ချိတ်ဆက်ပေးရန်ဖြစ်ပါတယ်။ ဤအရာကို ပြီးမြောက်ခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဒေသတွင်း လုပ်သားအင်အားနှင့် စီးပွားရေး အသိုက်အဝန်းများကို အားကောင်းလာစေပြီး တစ်ချိန်တည်းမှာပင် — လူငယ်များနှင့် အလုပ်အကိုင်ရရန်အတွက် သိသာထင်ရှားသော အတားအဆီးများရှိသည့် — နေထိုင်သူများကို ၎င်းတို့၏ စိတ်ဆန္ဒနှင့် ကိုက်ညီသော အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းနှင့် စီးပွားရေး တည်ငြိမ်မှုတို့ကို ရှာဖွေရာတွင် မြှင့်တင်ပေးပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ အကူအညီပေးပုံ

ကျွန်ုပ်တို့က အလုပ်ရှာဖွေသူများကို နည်းလမ်းအမျိုးမျိုးဖြင့် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝန်ဆောင်မှုများစွာကို အများသုတေသနပြုနိုင်ပြီး အခြားဝန်ဆောင်မှုများကို အရည်အချင်းပြည့်မီသူများသာ ရရှိနိုင်ပါသည်။ အလုပ်အကိုင် ရှာဖွေသူများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ပေးဆောင်သော အဓိကဝန်ဆောင်မှုများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည်-

- 1. အခမဲ့နှင့် အများသုတေသန အသုံးပြုခြင်းဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများ၊ ပွဲများနှင့် အရင်းအမြစ်များ**
ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင် ရေးသားခြင်း၊ လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်း၊ အလုပ်လျှောက်လွှာတင်ခြင်း နည်းပညာများ၊ အလုပ်သမား အခွင့်အရေးများနှင့် အခြားအရာများကဲ့သို့သော အလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေး ခေါင်းစဉ်အမျိုးမျိုးအတွက် လစဉ် သတင်းအချက်အလက်ဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲများနှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများကို ပြုလုပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အလုပ်ရှင် ဦးဆောင်သော ပွဲများနှင့် အလုပ်ခန့်ထားမှု အစီအစဉ်များကိုလည်း လက်ခံကျင်းပပါသည်။ ရနိုင်သောရင်းမြစ်များတွင် အွန်လိုင်းအလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေး ပလက်ဖောင်း၊ ဆိုက်နေရာတွင် ကွန်ပျူတာနှင့် ပရင်တာအသုံးပြုခွင့်၊ နှင့် သီးသန့်ထားရှိနိုင်သော၊ ရုံးခန်းကဲ့သို့သော လူနေခန်းများ ပါဝင်သည်။
- 2. အရည်အချင်းပြည့်မီသော ပုဂ္ဂိုလ်များအတွက် စူးစူးစိုက်စိုက် အလုပ်အကိုင်ရှာဖွေမှုကဏ္ဍများနှင့် အလုပ်ရှာဖွေရေး အကြံဉာဏ်ပေးခြင်း**
ကျွန်ုပ်တို့သည် အရည်အချင်းပြည့်မီသော လူတစ်ဦးချင်းစီအတွက် တစ်ဦးချင်းအလိုက် အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အတူ အခြေအမြစ်ရှိသော အလုပ်ရှာဖွေမှု သတင်းအချက်အလက်ကဏ္ဍများကို ပေးဆောင်ပါသည်။
- 3. အရည်အချင်းပြည့်မီသော ပုဂ္ဂိုလ်များအတွက် လေ့ကျင့်ရေးနှင့် အသိပညာပေးရေးအတွက် ရန်ပုံငွေ**
အရည်အသွေးမြင့် အလုပ်အတွက် လိုအပ်သော ကျွမ်းကျင်မှု၊ အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ် သို့မဟုတ် အသိပညာချို့တဲ့သည့် လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် ထိုနယ်ပယ်များတွင် အလုပ်အကိုင် ရရှိဖို့ ရန်ပုံငွေရရှိရန် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ရုံးသည် အကဲဖြတ်မှု၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လေ့ကျင့်ရေးအစီအစဉ်၊ လစဉ်တိုးတက်မှု အစီရင်ခံစာများနှင့် အောင်မြင်စွာ အလုပ်ရရှိပြီးနောက် ပုံမှန်နောက်ဆက်တွဲများပါဝင်သည့် ဤလုပ်ငန်းစဉ်တစ်လျှောက် အရည်အချင်းပြည့်မီသည့် လူပုဂ္ဂိုလ်များကို ကူညီပေးပါသည်။ အရည်အချင်းပြည့်မီသူများအား အတည်ပြုထားသော သင်တန်းလေ့ကျင့်ရေး အစီအစဉ်များ၏ ကုန်ကျစရိတ်ကို ကာမိစေရန် \$10,000 အထိ ခွင့်ပြုပေးနိုင်ပါသည်။

နောက်ထပ် အဆင့်များ

1. ကျွန်ုပ်တို့၏ အခမဲ့၊ အများသူငှာ ပွင့်လင်းမြင်သာသော အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများ သို့မဟုတ် ပွဲများကို တက်ရောက်ရန် စိတ်ပါဝင်စားပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ နောက်လအဆင့်ပွဲများအကြောင်း ပိုမိုလေ့လာရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုဒ်ဖြစ်သော www.worknetdupage.org တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။ စကားပြန်ဝန်ဆောင်မှုများ ရရှိနိုင်ပါသည်။
2. တစ်ဦးချင်းအလိုက် အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ထောက်ပံ့ငွေပေးထားသော သင်တန်းများကဲ့သို့သော အရည်အချင်းပြည့်မီသော လူတစ်ဦးချင်းစီအတွက် ရန်ပုံငွေထောက်ပံ့ထားသော ဝန်ဆောင်မှုများအကြောင်း ပိုမိုလေ့လာလိုပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ဝက်ဘ်ဆိုဒ်မှတစ်ဆင့် ဤဖောင်ကိုဖြည့်ပါ-

မတူညီသောနောက်ခံများစွာမှ မတူညီသောလူများစွာ၏ လိုအပ်ချက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ဆောင်ရွက်ပေးနေချိန်တွင် အရည်အချင်းပြည့်မီမှု သတ်မှတ်ချက်များသည် သင်တန်းအတွက် ရန်ပုံငွေအပါအဝင် အချို့သောဝန်ဆောင်မှုများအတွက် အရည်အချင်း ပြည့်မီမှု စံနှုန်းများ ကျင့်သုံးကြောင်း သတိပြုပါ။ workNet DuPage ကို WIOA၊ Workforce Innovation & Opportunity Act မှ အဓိက ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ ဝန်ဆောင်မှုများသည် ပုံမှန်အားဖြင့် DuPage ကောင်တီတွင် နေထိုင်သူများအတွက် ကန့်သတ်ထားသည်။

သင်သည် အောက်ဖော်ပြပါ ဖြစ်ပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်သည်-

1. USA တွင် အလုပ်လုပ်ရန်ခွင့်ပြုချက် ရှိသည်
2. အလုပ်လက်မဲ့ဖြစ်သည် သို့မဟုတ် အလုပ်ချိန်အပြည့် မလုပ်ရပါ
 - အလုပ်လက်မဲ့အတွက် အာမခံအထောက်အပံ့ လက်ခံရရှိသည် (သို့မဟုတ် မကြာသေးမီက လက်ခံရရှိသည်) သို့မဟုတ်
 - SNAP၊ TANF၊ ဒုက္ခသည် အကူအညီ စသည်တို့ကဲ့သို့သော အများသူငှာ အကူအညီများ လက်ခံရရှိသည် (သို့မဟုတ် မကြာသေးမီက လက်ခံရရှိသည်)

လျှောက်လွှာကို ဖြည့်စွက်ပြီးသည်နှင့် နောက်အဆင့်များကို ဆွေးနွေးရန် သင့်ထံ ကျွန်ုပ်တို့ ဆက်သွယ်ပါမည်။ စကားပြန်ဝန်ဆောင်မှုများ ရရှိနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ကို ရှာဖွေရန်-

workNet DuPage
2525 Cabot Drive
Lisle, IL 60532
630.955.2030
www.worknetdupage.org

နောက်ထပ် အလုပ်အကိုင် ရှာဖွေသူ အရင်းအမြစ်များ (Skill Up DuPage)

ကျွန်ုပ်တို့၏ရုံးသည် DuPage ကောင်တီအတွင်းတွင်ရှိသော ခိုင်မာသော အလုပ်အကိုင်/အလုပ်ရှာဖွေသူ ပံ့ပိုးမှုကွန်ရက်၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခု ဖြစ်သည်။ နေထိုင်သူများသည် ၎င်းတို့၏တစ်ဦးချင်းစီ လိုအပ်ချက်များအတွက် အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုနိုင်ဖို့ ကူညီရန်အတွက်၊ အဆင်ပြေသော စုစည်းမှုတစ်ခုအတွင်း ဤကွန်ရက်ကိုပြသရန် တစ်ခုတည်းသော အရင်းအမြစ်ဖြစ်သော Skill Up DuPage ကို ဖန်တီးထားပါသည်။

DuPage ကောင်တီအတွင်းရှိ အဆင့်မြင့် ကျွမ်းကျင်မှု အရင်းအမြစ်များ၏ တည်နေရာများကိုကြည့်ရှုရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ အလုပ်အကိုင်ရှာဖွေသူ အရင်းအမြစ်များ Google Map သို့ လင့်ခ်ချိတ်ပါ-



ဘာသာပြန်စာရွက်စာတမ်း- v6 051524